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Ordu Büyükşehir Belediyesi’nin Ramazan Ayı İftar Programları devam ediyor. 19 ilçede İftar
Sofraları açacak olan Büyükşehir, Korgan’ın ardından ikinci iftar organizasyonunu Kumru
ilçesinde gerçekleştirdi.Ramazan Ayında farklı bir organizasyona imza atan Ordu Büyükşehir
Belediyesi, düzenlediği açık hava iftar sofraları ile ilçelerde yaşayan vatandaşların takdirini
topluyor. Ordu Büyükşehir Belediyesi Kültür ve Sosyal İşler Daire Başkanlığı tarafından
hazırlanan program çerçevesinde sokakta organize edilen iftar sofralarında vatandaşlar önce
oruçlarını açıyor, ardından da kendileri için hazırlanan özel programla farklı bir Ramazan
akşamını yaşama fırsatını yakalıyor.

  

Kumru ilçesinde yaklaşık 1000 kişinin katıldığı iftar yemeğinin ardından halka hitaben bir
konuşma yapan Büyükşehir Belediye Başkanı Enver Yılmaz, “ Ordu ilimizin tamamın da 750
km,Â Kumru ilçemizde de yaklaşık 95 km sıcak asfalt yapmak suretiyle, inşallah sizlerin
hizmetine bu yolları yakın bir zamanda sunmuş olacağız” dedi.

 1 / 3



Sizlerle Birlikte Olmanın Mutluluğunu Yaşadık
Perşembe, 03 Temmuz 2014 06:57 - 

  

Başkan Enver Yılmaz Kumru tarihinde ilk defa bu denli büyük katılımın olduğu bir
organizasyonu hayata geçirdikleri için mutlu olduklarını söyleyerek, “Bugün, burada binlerin
üzerindeki Kumru’ lu kardeşlerimizle Kumru’nun tarihinde ilk defa bu kadar yoğun katılımlı güzel
bir organizasyonda sizlerle beraber olduk. Sizlerle beraber iftar yapmak istedik. Kumrulu
kardeşlerimizle 30 Mart’ dan bu yana oluşan güzel tablo, Belediye Başkanımız Murat Hatipoğlu
ile beraber devam etti. Sizlere şükranlarımızı, teşekkürlerimizi sunuyorum” şeklinde konuştu.

  

Kumru’ya 95 km Sıcak Asfalt Yapılacak…

  

Büyükşehir Belediye Başkanı Enver Yılmaz Kumru’nun kendileri için özel bir yere sahip
olduğunun altını çizerken, “ Sizlerle beraber olmak istedik. Sizler de bizlere güzel ev sahipliği
yaptınız. Allah sizlerden razı olsun. Allah hiçbir zaman sizleri bizlerin yanından eksik etmesin.
Elbette Kumru bizim için özel bir yer. Partimizin kuruluşundan itibaren de en üst seviyede
desteğimizi esirgemediğimiz bir ilçe. Bu sebeple bizlerde Kumru’ya gelirken hem elimiz boş
gelmesin, hem de önümüzde ki yıllara yönelik planlamalarımızı düzenli bir şekilde yapalım
dedik. Seçim öncesi de bu meydanda konuştuk. Kumrumuzun en önemli sorunu nedir?
Öncelikle yol, ikinci olarak da su denildi. Buna yönelikte bizler büyükşehir belediyemizin kuruluş
işlemlerini gerçekleştirdikten sonra, hızlı bir şekilde çalışmaya başladık. Allah izin verirse
ihalemizi yaptık. Ağustos ayı itibari ile ihalemiz bitecek. Kumru tarihinin, Ordu tarihinin en büyük
sıcak asfalt yol ihalesine çıktık. Ordu ilimizin tamamın da 750 km,Â Â Kumru ilçemizde de
yaklaşık 95 km sıcak asfalt yapmak suretiyle, inşallah sizlerin hizmetine bu yolları yakın bir
zamanda sunmuş olacağız” ifadelerini kullandı.

  

Yoldan Sonra İkinci Önceliğimiz Su Olacak…

  

Yol haricinde en büyük sorunlardan birinin de su konusu olduğunu belirten Başkan Enver
Yılmaz, yürütülen çalışmalarla birlikte Kumru’da su sorunun kalmayacağını belirtti. Başkan
Yılmaz konuşmasının devamında, “Tabi yol bitmedi, yolla beraber ikinci en önemli sorunumuz
su idi. Mevcut bir arıtma tesisimiz var ama, bir yağmur yağdığı zaman bu arıtma tesisimizden
sular sizlere çamurlu, bulanık, bazen de akmayan su halinde gelirdi. Buraya gelmeden önce
ihalesini yaptık, bitirdik. Önümüzde ki günler de arıtma tesisimizi baştan sonuna kadar
yeniliyoruz. Buna yönelik de inşallah Kumru ilçemiz de suya yönelik sorun kalmayacak. Sadece
arıtma tesisimiz değil. Bir ihalemiz de arıtma tesisi’nin bakımı ve onarımı ile ilgili yaptık. ikincisi
de hızlı bir şekilde Kumru ilçemizin arıtmaya gelen suyunun takviyesinin arttırılmasına yönelikti.
Yani memba yetersizdi. Kumru ilçemizde arıtmaya gelen suyumuzun arıtılması lazımdı. Buna
yönelikte ihalemize önümüzde ki günlerde çıkıyoruz” dedi.
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Büyükşehir, İlklere İmza Atmaya Devam Ediyor…

  

Konuşmasında yeni bir Belediye olduklarına vurgu yapan Başkan Enver Yılmaz, seçim
öncesinde verdikleri sözleri sonuna kadar takip edeceklerini belirtti. Büyükşehir Belediye
Başkanı Enver Yılmaz “Gecemiz, gündüzümüz, sıkıntılı anlarınız da hep Ordu Büyükşehir
Belediyemiz ve Kumru Belediyemiz sizlerin yanında olacak” cümlesini kullandı. Başkan Yılmaz
konuşmasının son bölümünde şunları söyledi;

  

“ Elbette yeni bir Belediyeyiz. Yolu ile suyu ile Kumru hepimizin. Belediye Başkanımızla birlikte
ittifakla, bu meydanlarda vermiş olduğumuz sözleri sonuna kadar takip edeceğiz. Sizlerden hiç
ayrılmayacağız. Sizlerle beraber olacağız. Gecemiz gündüzümüz sıkıntılı anlarınız da hep Ordu
Büyükşehir Belediyemiz ve Kumru Belediyemiz sizlerin yanında olacak. Şimdiye kadar da bu
ittifakımızı, bu birlikteliğimizi çok şükür ki sizlerin destekleriyle güçlendirdik, koruduk, kolladık.
Sizlerle beraber olmanın mutluluğunu yaşadık, heyecanını yaşadık. Güzel bir organizasyonla
Büyükşehir Belediyemiz ilklere imza atmaya inşallah devam edecek. Ben kendi bünyemizde bu
organizasyonu düzenleyen arkadaşlara öncelikle Kumrulular adına teşekkür ediyorum. Bu güzel
yemek organizasyonundan dolayı Büyükşehir Belediyemize teşekkür ediyorum. Bu yemek
organizasyonumuza katılan sevgili Kumrulu kardeşlerimize canı gönülden teşekkür ediyorum.
Ramazanınız mübarek olsun. Allah yar ve yardımcımız olsun diyor, hepinize saygı ve
sevgilerimi sunuyorum. Hayırlı akşamlar diliyorum.”

  

Konuşmasının ardından küçük çocuklara kitap dağıtan Ordu Büyükşehir Belediye Başkanı
Enver Yılmaz, ardından da akşam namazını Kumru'da kıldı. Namaz sonrası Kumru'da bulunan
Sivil Toplum Kuruluşu temsilcileri, muhtarlar ve vatandaşlarla biraraya gelen Yılmaz, ilçede
yapılacak olan çalışmalar hakkında karşılıklı görüş alışverişinde bulundu. Ordu Büyükşehir
Belediye Başkanı Enver Yılmaz, Teravih Namazının ardından ilçeden ayrıldı.
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